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Plats   Torparummet i Tranemo 

Tid   08:30 – 11:00  

 

Närvarande Beslutande     

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf. 

 

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Konrad Fredh, tf. kommundirektör 

  Kristina Ström, sektionschef 

  Patrik Westerlund, utvecklingschef 

  Manda Schillerås, verksamhetschef 

  Olle Ekberg, mark- och exploateringsingenjör 

  Robin Uhlman, samhällsplanerare 

 

Paragrafer  § 51-§ 64 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2024-05-16 

Anslaget under tiden 2024-05-20—2024-06-11 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 51 Begäran om planbesked Länghem 6:27 KS/2023:468 

Allmänna utskottets beslut 

• Lämnar ett positivt planbesked för fastigheten Länghem 6:27 och 3:71. 

• Avser att påbörja planarbetet vid hösten 2025 samt bedömer att planarbetet kan ha 

lett fram till beslut om antagande av detaljplan årsskiftet 2026/2027. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Plan- och bygglagen (2010:900) kap 5, 2–5§ 

Ärendet 

Ansökan om planbesked inkom den 7 december 2023 från företaget Länghems kök AB för 

del av fastigheterna Länghem 6:27.  

Ansökan bedömdes vara komplett och inga kompletteringar begärdes. 

Sökande söker möjligheten att fortsätta utveckla verksamheten i Länghem. Länghems köks 

nuvarande tomt är nu bebyggd till max och de önskar därför anskaffa mer byggbar mark. Då 

de övriga tre sidorna av företagets tomt gränsar mot gator är östlig riktning den enda möjliga 

för framtida expansionen. 

Tranemo kommun vill samtidigt att närliggande gator, som för närvarande är privatägda 

blir kommunägda.   

Enligt gällande detaljplan är aktuella delar av fastigheterna avsedda för 

småindustriändamål, allmän platsmark och parkmark. Marken saknar idag byggrätt då den 

är ”bortprickad” samt utgörs av allmän platsmark park. 

Tranemo kommun är fastighetsägare.  

Detaljplanerna 203 och 214 som gäller för fastigheten möjliggör för huvudsakligen 

småindustri.   

I kartan i översiktsplanen 2009 (ÖP) för området omfattas aktuell fastighet av 

"Detaljplanelagd mark". 

För att bedöma preliminär tidsåtgång för planarbetet har en enklare kartläggning av 

utredningsbehov tagits fram. Av det underlag som kommunen har tillgång till och vetskap 

om, kan följande utredningar eventuellt krävas vilka då ska tas fram av beställaren under 

planarbetet. Dessa är: 

• Geoteknisk utredning  

• Dagvattenutredning 

• Störningar mot omgivningen 

• Omläggning av ledningar 

Ad
do

 S
ig

n 
id

en
tif

ic
at

io
n 

nu
m

be
r: 

12
3e

55
a5

-a
81

4-
40

16
-a

e2
f-3

3e
fe

77
7d

fe
4



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2024-05-16 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 5 

 

Utöver ovan uppräknade utredningar kan det bli aktuellt med ytterligare utredningar som 

kommunen i detta tidiga skede inte kan bedöma behovet av. 

Planarbetet antas vara möjligt att genomföra med ett standard planförfarande. Preliminär 

tidplan om start av planen kan ske under hösten 2025 samt antagande i slutet av 2026/början 

av 2027. För tillfället är det många detaljplaner i kö. 

 

Förvaltningen föreslår Allmänna utskottet att lämna ett positivt planbesked. 

Barnkonventionen  

Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 

planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad.  

Ekonomisk påverkan 

Tranemo kommun tar ut en avgift för planbesked enligt taxa. Exploatören kommer därför att 

debiteras en avgift på 12 600 kr. Tranemo kommun står inte för några kostnader kopplat till 

framtagning av denna detaljplan. Kostnaderna faller i sin helhet på exploatören. Ett 

planavtal kommer att tas fram mellan exploatör och kommunen i samband med beslut om 

att påbörja detaljplan.  

Jämställdhetsperspektiv 

Ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-16 

Begäran om planbesked Länghem 6:27 

Bilaga Länghem 6:27 och 3:71 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Plan- och byggenheten Gislaveds kommun 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 52 Fastighetsförsäljning industrimark Ömmestorp 1:61 KS/2024:36 

Allmänna utskottets beslut 

• Ärendet återremitteras och förvaltningen får i uppdrag att fortsätta föra dialog med 

anbudsgivaren. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Fyndlagret för en dialog med EON gällande etablering av snabbladdare. Vattenfall har 

meddelat att fastigheten har rätt kapacitet för snabbladdare. Fyndlagret har idag plats för ett 

fåtal snabbladdare för personbilar på sin egen fastighet men önskar få till snabbladdare även 

för tung trafik. Frågan har ställts om kommunen vill sälja Ömmestorp 1:61 vid norra infarten 

med syfte att möjliggöra snabbladdare för tyngre fordon. Det finns än inget avtal mellan 

Fyndlagret och EON gällande snabbladdare för tung trafik. En försäljning av Ömmestorp 

1:61 möjliggör att Fyndlagret och EON:s dialog kommer intensifieras. Om försäljningen ej 

blir av kommer deras dialog enbart avse snabbladdare i mindre skala på Fyndlagrets 

befintliga fastighet utan möjlighet att etablera laddare för tung trafik. 

Ömmestorp 1:61 är värderad till 600 000 kronor. Fyndlagret har lagt ett bud på 300 000kr och 

vill därmed ställa frågan om förvärv till kommunen. Industrimarken har varit till salu sedan 

planen vann laga kraft 2015. Detaljplanen är väldigt snäv med tanke på de stora ytorna med 

prickad mark.  

En försäljning av Ömmestorp 1:61 innebär en avvikelse enligt de riktlinjer kommunen har för 

mark- och exploatering som anger att kommunen ska sälja mark till ett marknadsmässigt 

pris.  

Tranemo kommun är i behov av laddstolpar. Laddare för tung trafik skulle öppna 

möjligheter för hela Tranemo kommun med fastigheten Ömmestorp 1:61 strategiska läge 

längs RV 27 och väg 156. Utveckling av laddinfrastruktur nämns i översiktsplanen och är 

något kommunen bör försöka prioritera. 

Ärendet behöver politikens godkännande då avsteget i pris med utgångspunkt från 

värderingen är för stort för att ta på delegation. 

Barnkonventionen  

En försäljning av fastigheten Ömmestorp 1:61 har ingen påverkan sett ur ett 

barnrättsperspektiv. Fastigheten är ämnad för Handel/kontor/lager och ligger i ett 

industriområde. 

Ekonomisk påverkan 

En försäljning av fastigheten Ömmestorp 1:61 skulle direkt generera en intäkt på 300 000 

kronor. På sikt kan Tranemo kommun minska underhållskostnader på fastigheten. Detta 
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genom utebliven skötsel av fastigheten då underhåll krävts tidigare år för att motverka 

komplikationer för Fyndlagrets verksamhet. 

Jämställdhetsperspektiv 

En försäljning av Ömmestorp 1:61 har ingen påverkan sett ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-30 

Värdering av Ömmestorp 1:61 

Riktlinjer för markanvisning och exploatering 

Föredragning och debatt 

Mark- och exploateringsingenjör Olle Ekberg föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ärendet återremitteras och 

förvaltningen får i uppdrag att fortsätta föra dialog med anbudsgivaren. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Pågående 
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§ 53 Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft 

551-13694-2024 KS/2024:218 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Beslutar att avstyrka tillstånd och svara enligt remissvar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Vägledning för beslut finns i kommunens gällande Vindbruksplan, beslut KS/2023:266 - 

Revidering av vindbruksplan 2023 och underlag till ny översiktsplan. 

Ärendet 

Länsstyrelsen önskar svar på om kommunen enligt 16 kap 4 § miljöbalken (s.k. kommunalt 

veto) tillstyrker att tillstånd ges för etablering av fyra vindkraftverk på Ommaberget, norr om 

Dalstorp. 

Zephyr Renewable AB meddelade 2022 att de planerade att söka tillstånd för en vindkraftpark 

på området Ommaberget, ca 4,5 km norr om Dalstorp. Då planerades det för 7 stycken verk. I 

ansökan har det ändrats och tillstånd sökes för 4 stycken verk. Höjden på verken i ansökan 

ska vara högst 250 meter med en rotordiameter på 160-200 meter. 

I gällande Vindbruksplan (antagen 2013) pekas området ut som lämpligt för vidare 

undersökning av vindkraftspark. Sedan dess har ett arbete med en ny översiktsplan påbörjats 

och nästan färdigställts. Under detta arbete kom frågan om vindkraft upp igen och ett nytt 

beslut togs. 2023-06-15 tog kommunfullmäktige (§ 96) ett beslut (KS/2023:266) att revidera 

vindbruksplanen och ta bort gällande område som lämpligt.  

Både gällande vindbruksplan och reviderad vindbruksplan trycker på vikten av att inte 

påtagligt skada landskapsbilden runt Komosse. Bilagan ’Synbarhets-analys’ visar på att stora 

delar av Komosse kommer att påverkas och från stora områden kommer samtliga verk att 

synas. 

Tranemo kommun avstyrker därmed ansökan. 

Barnkonventionen  

Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Beslutet har ingen påverkan ur ett ekonomiskt perspektiv. 
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Jämställdhetsperspektiv 

Enligt Skogsstyrelsen är 61% av skogsägare i Sverige män och 39% är kvinnor. Enligt 

Lantmäteriet äger män 47% av den totala markarealen i Sverige, medan kvinnor äger 14%. Vid 

arrendering av mark, i samband med etablering av vindkraftsparker, gynnas män ekonomiskt 

i större utsträckning än kvinnor. 

Beslutet att avstyrka tillståndet har ingen påverkan ur ett jämställdhets-perspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-05-06 

Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 

13694-2024-2 Ansökan huvudinlaga 

13694-2024-11 Bilaga D9 Synbarhetsanalys 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Länsstyrelsen i Västra Götalands län, Miljöprövningsdelegationen, 

vastragotaland@lansstyrelsen.se (Märk: 551-13694-2024) 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 54 Remiss Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt 

minerallagen KS/2024:199 

Allmänna utskottets beslut 

• Godkänner remissvar. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Ragnar Exploration AB har den 7 mars 2024 ansökt om undersökningstillstånd för området 

Ingelsbo nr 1 i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 

Götalands län. Remiss skickades till Tranemo kommun den 15 april 2024. Om ett 

undersökningstillstånd beviljas innebär det en ensamrätt för tillståndshavaren att kartlägga 

berggrundens egenskaper i syfte att ta reda på om det finns en fyndighet av 

koncessionsmineral inom det aktuella området. 

Se bilaga ’Illustration undersökningsområde och motstående intressen’. Den norra delen av 

området inom Tranemo kommun har flera motstående intressen. Området är utpekat i 

översiktsplan för vindbruk och är även till stor del riksintresse för vindbruk. Naturvärden 

finns också i området, främst i form av Limåsa mosse. Ekologisk status av Marjebosjön är 

otillfredsställande, enligt miljökvalitetsnormerna. Flera våtmarker i åtgärdsområde Musån 

helikopterkalkas i området. 

Detta innebär att den norra delen av undersökningsområdet bedöms olämpligt. Den södra 

delen innefattar främst bostäder, varpå vi uppmanar till ett 200 meter skyddsavstånd till 

bostadsbebyggelse. 

Tranemo kommun motsätter sig att tillstånd ges enligt ansökan. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan för Tranemo kommun. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-22 
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Remissvar Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt minerallagen (1991:45) för 

området Ingelsbo i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 

Götalands län 

Illustration undersökningsområde och motstående intressen 

Föredragning och debatt 

Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

mineinspect@bergsstaten.se (märk: Dnr BS 200-264-2024) 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Remissvar Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt minerallagen (1991:45) för 

området Ingelsbo i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 

Götalands län 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 55 23923-2023 Remiss om ansökan om tillstånd till utökad bergtäkt 

m.m. KS/2024:213 

Allmänna utskottets beslut 

• Tillstyrker ansökan om utökad bergtäkt. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Heimer Grävmaskiner AB ansöker hos Miljöprövningsdelegationen om tillstånd till fortsatt 

och utökad bergtäkt samt hantering och återvinning av inerta massor på fastigheterna 

Växtorp 4:3 och 8:1 i Tranemo kommun. 

 

Det utökade området påverkar inga kända naturvärden, kulturmiljövärden eller befintliga 

planer. Därmed har förvaltningen i Tranemo kommun inget att erinra. Miljönämnden gör 

bedömning ur miljöhänsyn. 

 

Tranemo kommun tillstyrker ansökan då inga kända värden påverkas. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen barnrättslig påverkan. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-22 

23923-2023 Remiss av ansökan om tillstånd till utökad bergtäkt m m 

Föredragning och debatt 

Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

vastragotaland@lansstyrelsen.se (märk: diarie: 23923-2023) 
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Tjänsteskrivelse 2024-04-22 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 56 Arrendeavtal Glidarspår Hagatorpet KS/2024:93 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Att ingå ett nyttjanderättsavtal om 20 år med Tranemo IF Skidklubb gällande ett nytt 

glidarspår. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Nyttjanderättshavaren avser att utöka sitt skidspår med ytterligare ett glidarspår, se bilaga 1. 

Det är Tranemo IF Skidklubb som ansvarar för anläggningen som ligger strax söder om 

Tranemo vid väg 1578. 

 

Tranemo IF Skidklubb står nu inför en stor investering där man ska bygga ett nytt 

glidarspår. Utöver glidarspåret kommer även vatten, el och belysning att dras längst med 

sträckan. Glidarspåret kommer vara ett flackt spår med fokus på såväl de yngsta som äldsta. 

Glidarspåret förväntas vara ca 400m varav halva sträckan är på kommunens mark. 

 

Skidklubben önskar den långa nyttjanderättstiden då anläggningen som byggs förväntas 

hålla i 20år. Skidklubben har förmånliga priser för barn och ungdomar vilket bidrar till 

Tranemo kommuns folkhälsa och viljan att motionera. 

Barnkonventionen 

Om detta avtal ingås förbättras möjligheterna för barn och unga att motionera och få en mer 

aktiv vardag. Barn och unga får åka kostnadsfritt upp till 16år vilket även bidrar till ett mer 

inkluderande samhälle. Skidklubben lånar ut utrustning till barn och unga och tillåter 

skolor/skolklasser att prova på skidåkning kostnadsfritt.  

Ekonomisk påverkan 

Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon ekonomisk påverkan. Avtalet är kostnadsfritt 

för att möjliggöra det generösa upplägget som Tranemo IF Skidklubb har gentemot barn och 

unga. Kommunen kommer inte få en intäkt utan värdet blir en attraktivare kommun med ett 

bättre socialt och hälsosamt utbud. 

Jämställdhetsperspektiv 

Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon negativ inverkan på ett 

jämställdhetsperspektiv. Glidarspåret kommer vara tillgänglig för allmänheten där alla har 

samma möjligheter att nyttja anläggningen. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-30 

Bilaga 1: Sträcka för glidarspår 

Nyttjanderättsavtal Glidarspår 

Föredragning och debatt 

Mark- och exploateringsingenjör Olle Ekberg föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 57 Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i 

Grimsås KS/2023:113 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 

utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren föreslår att renovering av Grimsåspoolen ska 

läggas in i kommunens investeringsbudget. 

Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att åtgärderna gällande 

renoveringen prioriteras för att rymmas inom föreslagen investeringsbudget. 

Kostnadsberäkningen för renoveringen är på ca 9–10 miljoner kronor, avsatta medel i 

investeringsbudgeten är 7 miljoner kronor.  

Ärendet 

Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 

utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren skriver: 

”Grimsåspoolen är en unik plats och den enda utomhuspoolen som finns i Tranemo 

kommun! Varje år erbjuder man barn från 5 år och uppåt simskola, man erbjuder alla 

invånare motionssim, skolbarnen i Grimsås får simträning, man erbjuder alla invånare ett 

fantastiskt utflyktsmål under sommarperioden och man erbjuder ungdomar sommarjobb. 

Grimsåspoolen är ett välbesökt utflyktsmål på sommaren och varje år besöks den av cirka 

1500 invånare från olika delar av kommunen. Vår kommun pratar om en "attraktiv 

kommun" där man vill locka hit invånare. Vill man ha inflyttning måste man erbjuda olika 

slags aktiviteter. Poolen är en fin mötesplats där man kan träffas och umgås i olika åldrar. 

Den erbjuder även familjer som inte har möjlighet att resa i väg en rolig och aktiv 

sommarsemester. Underhållet av poolen har varit eftersatt i många år och vi står nu inför en 

omfattande renovering”.  

 

Därför föreslår Patricia Vanhanen att renovering av grimsåspoolen ska läggas in  

i kommunens investeringsbudget. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren genom ett möte 4 april 2023 och via flera 

telefonsamtal under våren och sommaren för att ge förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt 

förslag och diskutera underhållet och driften av poolen. 
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Kommunen äger poolen och överenskommelsen har varit att kommunen ansvarar för driften 

och bassängföreningen i Grimsås ansvarar för verksamheten och håller öppet 10 veckor varje 

sommar. 

 

Förutom utomhuspoolen i Grimsås finns simhallen i Tranemo med både stor och liten 

bassäng inomhus som används åter runt. Nyligen renoverades stora bassängen och under 

2024 planeras den lilla bassängen att renoveras. Simhallen är öppen för allmänheten under 

vissa tider, främst på eftermiddagar och kvällar på vardagar, lördagar och hela dagar under 

flera skollov. Med jämna mellanrum hålls det simskola både för yngre barn och för vuxna 

och under terminstid bedrivs simundervisning för skolelever från kommunens samtliga 

skolor. 

  

Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att man vid renoveringen 

behöver prioritera vilka åtgärder som ska genomföras. 

Den tekniska utrustningen måste bytas ut helt och hållet. Den är gammal och föråldrad, det 

finns inte reservdelar att tillgå. Arbetsmiljön i teknikrummet är inte förenlig med nutidens 

arbetsmiljökrav. Själva bassängen måste totalrenoveras, poolkanterna är trasiga, bassängen 

läcker och säkerhetsskyddet/poolöverdraget är trasigt och uttjänt. Förvaltningen kan 

dessutom inte garantera vattenkvalitén med den befintliga tekniken.  

 
Kalkyl och åtgärder 

Efter att under en tid undersökt lämpligaste sättet att få en drift och funktionssäker bassäng 

både ur ett badgästperspektiv och ett arbetsmiljöperspektiv är åtgärdsförslaget enligt 

följande om man väljer att renovera bassängen.  

 

• Ny reningsanläggning som följer dagens krav 

• Ny liner (duk på väggar och golv), här finns en risk att befintlig klinker har släppt 

från betongen bakom befintlig duk. 

• Ny HK-ramp vid låg delen av poolen (Tillgänglighet) 

• Nytt poolskydd 

• Ny marktäckning runt poolen ca 3 meter från bassängkant 

• Ombyggnad och takhöjning av befintligt drift/teknik rum 

• Rivning av befintlig utjämningstank i maskinrum 

• Erforderliga grävning och byggnadsarbeten 

• Oförutsett 

• Projektering, upphandling 

 

Beräknad kostnad ca 9–10 mkr 

Barnkonventionen  

Att bevara poolen har en positiv inverkan ur ett barnrättsperspektiv.  
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Jämställdhetsperspektivet 

Detta ärende påverkar alla i lika stor utsträckning utifrån jämställdhetsperspektive 

Ekonomisk påverkan 

Förvaltningen har beräknat att kostnaden för en totalrenovering skulle uppgå till ca 9–10 

miljoner kronor.  

Beräknad kostnad bygger på identifierade renoveringsbehov. Investeringsbudgeten för 

bassängen är 7 mnkr därför kommer en prioritering av behovet att behövas göras i samband 

med renoveringen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2024-04-17 

Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i Grimsås 

Föredragning och debatt 

Fastighetschef Tomas Appelkvist föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Patricia Vanhanen 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 58 Avskrivning av utgångna styrdokument 2024 KS/2024:227 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Upphäver följande styrdokument; 

- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete 

- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete 

- Jämställdhetspolicy  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen har inventerat kommunens samtliga styrdokument. I detta arbetet har det identifierats 

flertalet styrdokument som löpt ut och nu kan avskrivas. 

Följande styrdokument har löpt ut; 

- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete, ingår i det systematiska kvalitetsarbetet. 

- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete – dokumentet upphör då kommunen 

enligt lagstiftning ska arbeta med brottsförebyggande åtgärder. 

- Jämställdhetspolicy – Tranemo kommun kommer att ansluta sig till Västra Götalands länsövergripande 

strategi för jämställdhet. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-25 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 59 Uppdrag - Ger förvaltningen i uppdrag att revidera 

kommunstyrelsens beredande utskotts reglemente i samband med 

arbetsmarknadsnämndens upphörande KS/2024:154 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 och upphäver därmed 

nuvarande gällande version. 

Allmänna utskottets beslut 

• En punkt läggs till i förslaget under allmänna utskottets ansvarsområde om 

”Övergripande ansvar om kommunens HR- och lönefrågor”. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 

Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 

reglementet för kommunstyrelsens beredande utskott, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor 

överflyttas från samverkansnämnden till kommunstyrelsen och omsorgsutskottet.  

Förvaltningen har i samband med revideringen gjort mindre redaktionella ändringar. 

Förvaltningen föreslår följande ändringar; 

- 3.2 En uppdaterad version av arvodesreglementet 

- 3.3 Benämning ändrad från särskola till anpassad skola 

- 3.3 Arbetsmarknadsfrågor tillagt under omsorgsutskottets ansvarsområden 

Det som har tillkommit i förslaget är markerat med gult och det som föreslås tas bort är 

överstruket. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-18 

KF §34, 2024-03-24 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att lägga till en punkt under allmänna 

utskottets ansvarsområde om ”Övergripande ansvar om kommunens HR- och lönefrågor”. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Författningssamlingen 

Omsorgssektionen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 60 Revidering kommunstyrelsens reglemente 2024 KS/2024:217 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar kommunstyrelsens reglemente 2024 och upphäver därmed nuvarande 

gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 

Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 

kommunstyrelsens reglemente, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor nu överflyttas från 

samverkansnämnderna till kommunstyrelsen. 

Förvaltningen har även gjort mindre justeringar gällande samverkansnämnd Personal, då 

även denna nämnd upphört. 

Förvaltningen föreslår följande ändringar; 

- §5 stryker meningen dock med undantaget för de uppgifter som åvilar 

Samverkansnämnden personal. 

- §5 Tillägg av meningen; Kommunstyrelsen ansvar för arbetsmarknadsfrågor med berörd 

driftverksamhet. 

- §5 stryker meningen samverkansnämnden personal, samverkansnämnden arbetsmarknad 

Det som har tillkommit i förslaget är markerat med gult och det som föreslås tas bort är 

överstruket. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-18 

KF §34, 2024-03-24 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Författningssamlingen 

Omsorgssektionen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Kommunstyrelsens Reglemente 2024 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 61 Upphandling av skolskjuts och färdtjänst KS/2024:210 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Ger förvaltningen i uppdrag att göra separata upphandlingar av skolskjuts och 

samhällsbetalda resor. 

• En leverantör har möjlighet att vinna alla delar av upphandlingen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Nuvarande skolskutsavtal, som också inbegriper samhällsbetalda resor, löper ut 2026-07-31. 

En ny upphandling behöver genomföras, som förvaltningen avser att göra separat för 

skolskjuts och de samhällsbetalda resorna. 

Sammanfattning av ärendet 

Tranemo kommun ska inom kort upphandla skolskjuts och samhällsbetalda resor eftersom 

nuvarande avtal löper ut 2026-07-31. Beslut ska fattas om upphandlingen ska omfatta 

skolskjuts och samhällsbetalda resor som en, två eller flera delar. I det fall beslut tas om att 

upphandlingen ska bestå av flera delar, ska kommunen även ta ställningen till om en 

leverantör kan vinna samtliga delarna eller om krav ska ställas på att anta olika leverantörer. 

Ärendet 

Tranemo kommun har idag avtal för skolskjuts och samhällsbetalda resor som löper ut 2026-

07-31. Avtalet omfattar turbunden skolskjuts med större fordon och samhällsbetalda resor 

med mindre fordon. Samhällsbetalda resor med mindre fordon omfattar färdtjänst, 

specialskjuts, skolskjuts och ett fåtal riksfärdtjänster.  

Beslut ska tas i kommunledningen och kommunstyrelsen om hur skolskjuts och 

samhällsbetalda resor ska upphandlas. Ska upphandlingen omfatta en del där skolskjuts och 

samhällsbetalda resor tillhandahålls av en leverantör? Eller ska upphandlingen omfatta två 

eller flera delar? Nedan följer de olika alternativen med dess fördelar respektive nackdelar. 

Gemensamt – upphandlingen består av en del 

De två delarna upphandlas gemensamt vilket här innebär att en leverantör ska kunna 

tillhandahålla både skolskjuts samt mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. Avtalet 

som är gällande för Tranemo kommun idag är upphandlat på detta vis. 

Fördelen är att kommunen endast behöver ha kontakt med en leverantör vilket underlättar 

vid kommunikation och administration. Ytterligare en fördel är att det inte blir så sårbart 

eftersom det finns fler chaufförer och fler fordon som går att utnyttja till både skolskjuts och 

samhällsbetalda resor. Det finns fördelar med att kunna utnyttja mindre fordon även inom 
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skolskjuts för de elever med speciella behov och motsvarande större fordon för 

samhällsbetalda resor vid tex samordnade resor till daglig verksamhet.  

Nackdelen är att mindre aktörer på marknaden inte har möjlighet att lämna anbud i 

upphandlingen. Om en leverantör antas måste leverantören ha kapacitet att tillhandahålla 

fordon och personal som täcker kommunens behov av både skolskjuts samt mindre fordon 

för de samhällsbetalda resorna. 

Enligt lagen om offentlig upphandling uppmuntras upphandlande myndigheter att dela 

kontrakt i separata delar. I det fall en upphandlande myndighet väljer att inte dela kontrakt 

ska detta motiveras och skälen ska anges i upphandlingsdokumenten. Anledningen till att 

kontrakt bör delas upp är att ge mindre aktörer möjlighet att lämna anbud mot offentlig 

verksamhet.  

En annan nackdel är att om upphandlingen blir överprövad kommer avtal inte kunna 

tecknas. 

Separat – upphandlingen består av två eller flera delar 

Upphandlingen skulle kunna delas upp i två delar där en leverantör tillhandahåller 

skolskjuts och en leverantör tillhandahåller mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. 

Om kommunen önskar kan även de två delarna delas upp för att ytterligare öka 

konkurrensen på marknaden. Exempelvis skulle skolskjutsen kunna delas upp i en del med 

små fordon så som taxi och en del med större fordon så som bussar. Önskas ytterligare delar 

kan en geografisk uppdelning vara ett alternativ. 

Fördelen är att mindre aktörer har möjlighet att lämna anbud genom att välja en del av 

upphandlingen. Omfattningen blir på så vis inte lika stor och möjligen mer hanterbar för en 

mindre aktör. Ökar konkurrensen är fler med och tävlar om affären, vilket generellt brukar 

leda till lägre priser. 

I det fall upphandlingen blir överprövad finns även chans att avtal ändå kan tecknas i någon 

av delarna. Det beror självklart på skälen till överprövningen, men rör överprövningen 

enbart en viss del av upphandlingen kan avtal tecknas i de delar överprövningen inte berör.  

Under avtalstiden är det normalt att leverantören har rätt att indexjustera lämnade priser. 

Inom branschen finns rekommendation om prisjustering för skolskjuts med buss respektive 

för serviceresor. Rekommenderade indexregleringar består av indexkorgar för respektive 

område. Indexkorgarna är snarlika, men skillnader finns. Oavsett om kommunen väljer att 

dela upp upphandlingen i delar eller inte, bör priserna justeras på olika vis. 

Nackdelen är att kommunen behöver ha kontakt med två eller flera leverantörer och 

administrationen som följer av detta. 

Säkerställa att det blir två eller flera leverantörer 

Delas upphandlingen upp i två eller flera delar har kommunen ytterligare ett val att göra. 

Upphandlande myndighet kan i upphandlingen välja att begränsa leverantörernas möjlighet 

att vinna flera delar genom att ange det i upphandlingsdokumenten. På så vis säkerställs att 

olika leverantörer kommer att antas i upphandlingen. En för respektive del. Anges inget om 

detta i upphandlingsdokumenten skulle det kunna resultera i att en och samma leverantör 

har lämnat det bästa anbudet i respektive del. Det blir då en leverantör trots att 

upphandlingen var uppdelad i separata delar 
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Hur väljer andra kommuner att upphandla? 

Marks kommun 

Marks kommun har upphandlat Skolskjuts och övrig persontransport där en del omfattar 

turbundna planerade elevtransporter (delområde 1) och en del omfattar övriga 

persontransporter (delområde 2) som täcker behovet av busstransporter så som utflykter och 

övriga dagsturer inom den kommunala verksamheten, utflykter för barn och ungdomar som 

inte ingår i avtal för skolskjuts samt personals behov av transporter för t.ex. konferenser. 

Delområde 1 var i sin tur uppdelat i 5 delar. 4 geografiska områden plus 1 område för 

anpassad grundskola/gymnasieskola med hela kommunen som upptagningsområde.  

Marks kommun har även en leverantör för samhällsbetalda resor såsom färdtjänst. Det 

avtalet innefattar även arbetsresor, omsorgsresor, dagvårdsresor och personalresor. 

Gislaveds kommun 

Gislaveds kommun har upphandlat en leverantör för skolskjuts inklusive särskoleskjutsar 

samt övriga persontransporttjänster så som resor för olika kommunala enheter, 

konferensresor, skolresor.  

Gislaveds kommun ansvarar inte för färdtjänst och har därför inget avtal för detta. 

Ulricehamns kommun 

Ulricehamns kommun upphandlar en leverantör för skolskjuts. Uppdraget omfattar 

elevtransport från elevens hem eller en plats i närheten (hållplats), till och från skolan samt 

till och från hållplats/bytespunkt för kollektivtrafik. Elevtransport består av resor för elever i 

grundskolan, anpassad skola och gymnasieskolan. 

Ulricehamns kommun har även upphandlat en leverantör för färdtjänst, riksfärdtjänst och 

arbetsresor. 

Svenljunga kommun 

Svenljunga kommun har upphandlat en leverantör för skolskjutstransporter med buss och 

taxi för elever inom grundskolan, förskoleklass, grundsärskolan och gymnasiesärskola och 

en leverantör för samhällsbetalda resor. 

I omvärldsanalysen framkom det att Marks kommun väljer att ingå i ett samarbete med 

Borås stad inför nästa upphandling av samhällsbetalda resor bland annat med anledning av 

att deras kundnöjdhet inte varit tillfredsställande med entreprenören Västtrafik. Anledning 

till missnöjet har varit långa väntetider då västtrafiks entreprenörer ofta inte är så stationära 

och att de därför försöker få med sig så många resenärer som möjligt i bilarna så kallade 

uppsamlingsresor eftersom avstånden blir långa i en kommun som ligger långt ut i regionen.  

Västtrafik sätter egenavgiften och taxan räknas i minuter och inte i km. som den görs i 

dagsläget. 

I Ulricehamns kommun är det heller inte aktuellt att använda sig av Västtrafik med bland 

annat anledningen att de också är en kommun i utkanten av regionen. Ulricehamns kommun 

har inför nästa upphandlingsperiod valt att köpa in sig i ett samarbete med Borås stad med 

anledning av att det vid senaste upphandlingen blev en lång och utdragen process med ett 

antal överklaganden. 
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Barnkonventionen  

Upphandlingen omfattar skolskjuts och färdtjänst vilket i sig har en direkt påverkan på barn 

där barnens bästa kommer att beaktas i kravställan mot leverantör. Barn påverkas positivt av 

att vi i dennas fas tar ställning till att även mindre fordon finns att tillgå för skolskjuts för att 

kunna uppfylla allas behov. 

Ekonomisk påverkan 

Genom detta beslut beräknas fler leverantörer ges möjlighet att lämna anbud på kommande 

upphandling, vilket generellt sett brukar leda till lägre priser. 

Jämställdhetsperspektiv 

Konsekvenserna av att genomföra en ny upphandling av skolskjuts och samhällsbetalda 

resor kan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. Analysen 

har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, antagen 

KF 2012-05-28:  

 

1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor  

2. Barn och ungas uppväxt  

3. Kommunen som tjänsteleverantör  

4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer  

5. Jämställd arbetsgivare  

6. Demokrati och förvaltning  

 

Upphandlingen i sig bedöms ha en direkt påverkan på samtliga mål i CEMR-deklarationen, i 

synnerhet mål 1, 2, 3, 4 och 6, där kommuninvånarnas bästa kommer att beaktas i kravställan 

mot leverantör. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-15 

Föredragning och debatt 

Sektionschef Kristina Ström föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 62 Årsrapport fjärrvärme 2023 KS/2024:181 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner upprättade årsrapporter gällande fjärrvärme 2023 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Enligt fjärrvärmelagen (2008:263) ska fjärrvärmeföretag inom sju månader från 

räkenskapsårets utgång redovisa årsrapporter till Energimarknadsinspektionen. Syftet med 

rapporteringen är att motverka en oskälig prissättning samt öka förtroendet hos kunderna. 

Förvaltningen har upprättat rapporter vilka ska godkännas av kommunfullmäktige innan de 

senast 31:e juli skickas till Energimarknadsinspektionen. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan enligt barnkonventionen. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-05-02 

Årsrapport 2023 

Rapport om drift- och affärsförhållanden 2023 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 63 Återbetalning från Tolkförmedling Väst KS/2024:183 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Direktionen för Tolkförmedling Väst har beslutat att återbetalning av eget kapital till 

medlemmarna kan ske om det egna kapitalet överstiger 27 mnkr. I årsredovisningen för år 

2023 uppgår eget kapital till 30,7 mnkr. Då den lägsta nivån på eget kapital är beslutad till 22 

mnkr är en utbetalning om 8,7 mnkr möjlig under år 2024.  

Direktionen har beslutat att återbetala 8,7 mnkr av det egna kapitalet till medlemmarna 

under hösten 2024. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ekonomisk påverkan på så sätt att kommunen erhåller sin andel av 

återbetalningen av eget kapital. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-04-10 

Tjänsteutlåtande – Tolkförmedling Väst 

Protokollsutdrag – Tolkförmedling Väst 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 64 Inkomna remisser KS/2024:228 

Allmänna utskottets beslut 

• Remissen ska inte besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remiss har inkommit; 

- Remiss från Skolinspektionen: Dnr SI 2024:2742  Ansökan om avvikelser, särskild variant 

från Designgymnasiet i Sverige AB för Designgymnasiet Borås 

Status 

Pågående 
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§ 51 Begäran om planbesked Länghem 6:27 KS/2023:468 


Allmänna utskottets beslut 


• Lämnar ett positivt planbesked för fastigheten Länghem 6:27 och 3:71. 


• Avser att påbörja planarbetet vid hösten 2025 samt bedömer att planarbetet kan ha 


lett fram till beslut om antagande av detaljplan årsskiftet 2026/2027. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Plan- och bygglagen (2010:900) kap 5, 2–5§ 


Ärendet 


Ansökan om planbesked inkom den 7 december 2023 från företaget Länghems kök AB för 


del av fastigheterna Länghem 6:27.  


Ansökan bedömdes vara komplett och inga kompletteringar begärdes. 


Sökande söker möjligheten att fortsätta utveckla verksamheten i Länghem. Länghems köks 


nuvarande tomt är nu bebyggd till max och de önskar därför anskaffa mer byggbar mark. Då 


de övriga tre sidorna av företagets tomt gränsar mot gator är östlig riktning den enda möjliga 


för framtida expansionen. 


Tranemo kommun vill samtidigt att närliggande gator, som för närvarande är privatägda 


blir kommunägda.   


Enligt gällande detaljplan är aktuella delar av fastigheterna avsedda för 


småindustriändamål, allmän platsmark och parkmark. Marken saknar idag byggrätt då den 


är ”bortprickad” samt utgörs av allmän platsmark park. 


Tranemo kommun är fastighetsägare.  


Detaljplanerna 203 och 214 som gäller för fastigheten möjliggör för huvudsakligen 


småindustri.   


I kartan i översiktsplanen 2009 (ÖP) för området omfattas aktuell fastighet av 


"Detaljplanelagd mark". 


För att bedöma preliminär tidsåtgång för planarbetet har en enklare kartläggning av 


utredningsbehov tagits fram. Av det underlag som kommunen har tillgång till och vetskap 


om, kan följande utredningar eventuellt krävas vilka då ska tas fram av beställaren under 


planarbetet. Dessa är: 


• Geoteknisk utredning  


• Dagvattenutredning 


• Störningar mot omgivningen 


• Omläggning av ledningar 
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Utöver ovan uppräknade utredningar kan det bli aktuellt med ytterligare utredningar som 


kommunen i detta tidiga skede inte kan bedöma behovet av. 


Planarbetet antas vara möjligt att genomföra med ett standard planförfarande. Preliminär 


tidplan om start av planen kan ske under hösten 2025 samt antagande i slutet av 2026/början 


av 2027. För tillfället är det många detaljplaner i kö. 


 


Förvaltningen föreslår Allmänna utskottet att lämna ett positivt planbesked. 


Barnkonventionen  


Frågeställningar som berör barn och barns bästa ska vara närvarande under 


planeringsarbetet då de är förutsättningar för god stads- och samhällsutbyggnad.  


Ekonomisk påverkan 


Tranemo kommun tar ut en avgift för planbesked enligt taxa. Exploatören kommer därför att 


debiteras en avgift på 12 600 kr. Tranemo kommun står inte för några kostnader kopplat till 


framtagning av denna detaljplan. Kostnaderna faller i sin helhet på exploatören. Ett 


planavtal kommer att tas fram mellan exploatör och kommunen i samband med beslut om 


att påbörja detaljplan.  


Jämställdhetsperspektiv 


Ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-16 


Begäran om planbesked Länghem 6:27 


Bilaga Länghem 6:27 och 3:71 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Plan- och byggenheten Gislaveds kommun 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 52 Fastighetsförsäljning industrimark Ömmestorp 1:61 KS/2024:36 


Allmänna utskottets beslut 


• Ärendet återremitteras och förvaltningen får i uppdrag att fortsätta föra dialog med 


anbudsgivaren. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Fyndlagret för en dialog med EON gällande etablering av snabbladdare. Vattenfall har 


meddelat att fastigheten har rätt kapacitet för snabbladdare. Fyndlagret har idag plats för ett 


fåtal snabbladdare för personbilar på sin egen fastighet men önskar få till snabbladdare även 


för tung trafik. Frågan har ställts om kommunen vill sälja Ömmestorp 1:61 vid norra infarten 


med syfte att möjliggöra snabbladdare för tyngre fordon. Det finns än inget avtal mellan 


Fyndlagret och EON gällande snabbladdare för tung trafik. En försäljning av Ömmestorp 


1:61 möjliggör att Fyndlagret och EON:s dialog kommer intensifieras. Om försäljningen ej 


blir av kommer deras dialog enbart avse snabbladdare i mindre skala på Fyndlagrets 


befintliga fastighet utan möjlighet att etablera laddare för tung trafik. 


Ömmestorp 1:61 är värderad till 600 000 kronor. Fyndlagret har lagt ett bud på 300 000kr och 


vill därmed ställa frågan om förvärv till kommunen. Industrimarken har varit till salu sedan 


planen vann laga kraft 2015. Detaljplanen är väldigt snäv med tanke på de stora ytorna med 


prickad mark.  


En försäljning av Ömmestorp 1:61 innebär en avvikelse enligt de riktlinjer kommunen har för 


mark- och exploatering som anger att kommunen ska sälja mark till ett marknadsmässigt 


pris.  


Tranemo kommun är i behov av laddstolpar. Laddare för tung trafik skulle öppna 


möjligheter för hela Tranemo kommun med fastigheten Ömmestorp 1:61 strategiska läge 


längs RV 27 och väg 156. Utveckling av laddinfrastruktur nämns i översiktsplanen och är 


något kommunen bör försöka prioritera. 


Ärendet behöver politikens godkännande då avsteget i pris med utgångspunkt från 


värderingen är för stort för att ta på delegation. 


Barnkonventionen  


En försäljning av fastigheten Ömmestorp 1:61 har ingen påverkan sett ur ett 


barnrättsperspektiv. Fastigheten är ämnad för Handel/kontor/lager och ligger i ett 


industriområde. 


Ekonomisk påverkan 


En försäljning av fastigheten Ömmestorp 1:61 skulle direkt generera en intäkt på 300 000 


kronor. På sikt kan Tranemo kommun minska underhållskostnader på fastigheten. Detta 
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genom utebliven skötsel av fastigheten då underhåll krävts tidigare år för att motverka 


komplikationer för Fyndlagrets verksamhet. 


Jämställdhetsperspektiv 


En försäljning av Ömmestorp 1:61 har ingen påverkan sett ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-30 


Värdering av Ömmestorp 1:61 


Riktlinjer för markanvisning och exploatering 


Föredragning och debatt 


Mark- och exploateringsingenjör Olle Ekberg föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ärendet återremitteras och 


förvaltningen får i uppdrag att fortsätta föra dialog med anbudsgivaren. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Pågående 
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§ 53 Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft 


551-13694-2024 KS/2024:218 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Beslutar att avstyrka tillstånd och svara enligt remissvar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Vägledning för beslut finns i kommunens gällande Vindbruksplan, beslut KS/2023:266 - 


Revidering av vindbruksplan 2023 och underlag till ny översiktsplan. 


Ärendet 


Länsstyrelsen önskar svar på om kommunen enligt 16 kap 4 § miljöbalken (s.k. kommunalt 


veto) tillstyrker att tillstånd ges för etablering av fyra vindkraftverk på Ommaberget, norr om 


Dalstorp. 


Zephyr Renewable AB meddelade 2022 att de planerade att söka tillstånd för en vindkraftpark 


på området Ommaberget, ca 4,5 km norr om Dalstorp. Då planerades det för 7 stycken verk. I 


ansökan har det ändrats och tillstånd sökes för 4 stycken verk. Höjden på verken i ansökan 


ska vara högst 250 meter med en rotordiameter på 160-200 meter. 


I gällande Vindbruksplan (antagen 2013) pekas området ut som lämpligt för vidare 


undersökning av vindkraftspark. Sedan dess har ett arbete med en ny översiktsplan påbörjats 


och nästan färdigställts. Under detta arbete kom frågan om vindkraft upp igen och ett nytt 


beslut togs. 2023-06-15 tog kommunfullmäktige (§ 96) ett beslut (KS/2023:266) att revidera 


vindbruksplanen och ta bort gällande område som lämpligt.  


Både gällande vindbruksplan och reviderad vindbruksplan trycker på vikten av att inte 


påtagligt skada landskapsbilden runt Komosse. Bilagan ’Synbarhets-analys’ visar på att stora 


delar av Komosse kommer att påverkas och från stora områden kommer samtliga verk att 


synas. 


Tranemo kommun avstyrker därmed ansökan. 


Barnkonventionen  


Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Beslutet har ingen påverkan ur ett ekonomiskt perspektiv. 
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Jämställdhetsperspektiv 


Enligt Skogsstyrelsen är 61% av skogsägare i Sverige män och 39% är kvinnor. Enligt 


Lantmäteriet äger män 47% av den totala markarealen i Sverige, medan kvinnor äger 14%. Vid 


arrendering av mark, i samband med etablering av vindkraftsparker, gynnas män ekonomiskt 


i större utsträckning än kvinnor. 


Beslutet att avstyrka tillståndet har ingen påverkan ur ett jämställdhets-perspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-05-06 


Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 


13694-2024-2 Ansökan huvudinlaga 


13694-2024-11 Bilaga D9 Synbarhetsanalys 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Länsstyrelsen i Västra Götalands län, Miljöprövningsdelegationen, 


vastragotaland@lansstyrelsen.se (Märk: 551-13694-2024) 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 54 Remiss Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt 


minerallagen KS/2024:199 


Allmänna utskottets beslut 


• Godkänner remissvar. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Ragnar Exploration AB har den 7 mars 2024 ansökt om undersökningstillstånd för området 


Ingelsbo nr 1 i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 


Götalands län. Remiss skickades till Tranemo kommun den 15 april 2024. Om ett 


undersökningstillstånd beviljas innebär det en ensamrätt för tillståndshavaren att kartlägga 


berggrundens egenskaper i syfte att ta reda på om det finns en fyndighet av 


koncessionsmineral inom det aktuella området. 


Se bilaga ’Illustration undersökningsområde och motstående intressen’. Den norra delen av 


området inom Tranemo kommun har flera motstående intressen. Området är utpekat i 


översiktsplan för vindbruk och är även till stor del riksintresse för vindbruk. Naturvärden 


finns också i området, främst i form av Limåsa mosse. Ekologisk status av Marjebosjön är 


otillfredsställande, enligt miljökvalitetsnormerna. Flera våtmarker i åtgärdsområde Musån 


helikopterkalkas i området. 


Detta innebär att den norra delen av undersökningsområdet bedöms olämpligt. Den södra 


delen innefattar främst bostäder, varpå vi uppmanar till ett 200 meter skyddsavstånd till 


bostadsbebyggelse. 


Tranemo kommun motsätter sig att tillstånd ges enligt ansökan. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan för Tranemo kommun. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-22 
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Remissvar Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt minerallagen (1991:45) för 


området Ingelsbo i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 


Götalands län 


Illustration undersökningsområde och motstående intressen 


Föredragning och debatt 


Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


mineinspect@bergsstaten.se (märk: Dnr BS 200-264-2024) 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Remissvar Angående ansökan om undersökningstillstånd enligt minerallagen (1991:45) för 


området Ingelsbo i Gislaveds kommun i Jönköpings län och Tranemo kommun i Västra 


Götalands län 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 55 23923-2023 Remiss om ansökan om tillstånd till utökad bergtäkt 


m.m. KS/2024:213 


Allmänna utskottets beslut 


• Tillstyrker ansökan om utökad bergtäkt. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Heimer Grävmaskiner AB ansöker hos Miljöprövningsdelegationen om tillstånd till fortsatt 


och utökad bergtäkt samt hantering och återvinning av inerta massor på fastigheterna 


Växtorp 4:3 och 8:1 i Tranemo kommun. 


 


Det utökade området påverkar inga kända naturvärden, kulturmiljövärden eller befintliga 


planer. Därmed har förvaltningen i Tranemo kommun inget att erinra. Miljönämnden gör 


bedömning ur miljöhänsyn. 


 


Tranemo kommun tillstyrker ansökan då inga kända värden påverkas. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen barnrättslig påverkan. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-22 


23923-2023 Remiss av ansökan om tillstånd till utökad bergtäkt m m 


Föredragning och debatt 


Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


vastragotaland@lansstyrelsen.se (märk: diarie: 23923-2023) 



mailto:vastragotaland@lansstyrelsen.se%20(märk
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Tjänsteskrivelse 2024-04-22 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 56 Arrendeavtal Glidarspår Hagatorpet KS/2024:93 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Att ingå ett nyttjanderättsavtal om 20 år med Tranemo IF Skidklubb gällande ett nytt 


glidarspår. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Nyttjanderättshavaren avser att utöka sitt skidspår med ytterligare ett glidarspår, se bilaga 1. 


Det är Tranemo IF Skidklubb som ansvarar för anläggningen som ligger strax söder om 


Tranemo vid väg 1578. 


 


Tranemo IF Skidklubb står nu inför en stor investering där man ska bygga ett nytt 


glidarspår. Utöver glidarspåret kommer även vatten, el och belysning att dras längst med 


sträckan. Glidarspåret kommer vara ett flackt spår med fokus på såväl de yngsta som äldsta. 


Glidarspåret förväntas vara ca 400m varav halva sträckan är på kommunens mark. 


 


Skidklubben önskar den långa nyttjanderättstiden då anläggningen som byggs förväntas 


hålla i 20år. Skidklubben har förmånliga priser för barn och ungdomar vilket bidrar till 


Tranemo kommuns folkhälsa och viljan att motionera. 


Barnkonventionen 


Om detta avtal ingås förbättras möjligheterna för barn och unga att motionera och få en mer 


aktiv vardag. Barn och unga får åka kostnadsfritt upp till 16år vilket även bidrar till ett mer 


inkluderande samhälle. Skidklubben lånar ut utrustning till barn och unga och tillåter 


skolor/skolklasser att prova på skidåkning kostnadsfritt.  


Ekonomisk påverkan 


Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon ekonomisk påverkan. Avtalet är kostnadsfritt 


för att möjliggöra det generösa upplägget som Tranemo IF Skidklubb har gentemot barn och 


unga. Kommunen kommer inte få en intäkt utan värdet blir en attraktivare kommun med ett 


bättre socialt och hälsosamt utbud. 


Jämställdhetsperspektiv 


Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon negativ inverkan på ett 


jämställdhetsperspektiv. Glidarspåret kommer vara tillgänglig för allmänheten där alla har 


samma möjligheter att nyttja anläggningen. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-30 


Bilaga 1: Sträcka för glidarspår 


Nyttjanderättsavtal Glidarspår 


Föredragning och debatt 


Mark- och exploateringsingenjör Olle Ekberg föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 57 Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i 


Grimsås KS/2023:113 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 


utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren föreslår att renovering av Grimsåspoolen ska 


läggas in i kommunens investeringsbudget. 


Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att åtgärderna gällande 


renoveringen prioriteras för att rymmas inom föreslagen investeringsbudget. 


Kostnadsberäkningen för renoveringen är på ca 9–10 miljoner kronor, avsatta medel i 


investeringsbudgeten är 7 miljoner kronor.  


Ärendet 


Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 


utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren skriver: 


”Grimsåspoolen är en unik plats och den enda utomhuspoolen som finns i Tranemo 


kommun! Varje år erbjuder man barn från 5 år och uppåt simskola, man erbjuder alla 


invånare motionssim, skolbarnen i Grimsås får simträning, man erbjuder alla invånare ett 


fantastiskt utflyktsmål under sommarperioden och man erbjuder ungdomar sommarjobb. 


Grimsåspoolen är ett välbesökt utflyktsmål på sommaren och varje år besöks den av cirka 


1500 invånare från olika delar av kommunen. Vår kommun pratar om en "attraktiv 


kommun" där man vill locka hit invånare. Vill man ha inflyttning måste man erbjuda olika 


slags aktiviteter. Poolen är en fin mötesplats där man kan träffas och umgås i olika åldrar. 


Den erbjuder även familjer som inte har möjlighet att resa i väg en rolig och aktiv 


sommarsemester. Underhållet av poolen har varit eftersatt i många år och vi står nu inför en 


omfattande renovering”.  


 


Därför föreslår Patricia Vanhanen att renovering av grimsåspoolen ska läggas in  


i kommunens investeringsbudget. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren genom ett möte 4 april 2023 och via flera 


telefonsamtal under våren och sommaren för att ge förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt 


förslag och diskutera underhållet och driften av poolen. 
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Kommunen äger poolen och överenskommelsen har varit att kommunen ansvarar för driften 


och bassängföreningen i Grimsås ansvarar för verksamheten och håller öppet 10 veckor varje 


sommar. 


 


Förutom utomhuspoolen i Grimsås finns simhallen i Tranemo med både stor och liten 


bassäng inomhus som används åter runt. Nyligen renoverades stora bassängen och under 


2024 planeras den lilla bassängen att renoveras. Simhallen är öppen för allmänheten under 


vissa tider, främst på eftermiddagar och kvällar på vardagar, lördagar och hela dagar under 


flera skollov. Med jämna mellanrum hålls det simskola både för yngre barn och för vuxna 


och under terminstid bedrivs simundervisning för skolelever från kommunens samtliga 


skolor. 


  


Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att man vid renoveringen 


behöver prioritera vilka åtgärder som ska genomföras. 


Den tekniska utrustningen måste bytas ut helt och hållet. Den är gammal och föråldrad, det 


finns inte reservdelar att tillgå. Arbetsmiljön i teknikrummet är inte förenlig med nutidens 


arbetsmiljökrav. Själva bassängen måste totalrenoveras, poolkanterna är trasiga, bassängen 


läcker och säkerhetsskyddet/poolöverdraget är trasigt och uttjänt. Förvaltningen kan 


dessutom inte garantera vattenkvalitén med den befintliga tekniken.  


 
Kalkyl och åtgärder 


Efter att under en tid undersökt lämpligaste sättet att få en drift och funktionssäker bassäng 


både ur ett badgästperspektiv och ett arbetsmiljöperspektiv är åtgärdsförslaget enligt 


följande om man väljer att renovera bassängen.  


 


• Ny reningsanläggning som följer dagens krav 


• Ny liner (duk på väggar och golv), här finns en risk att befintlig klinker har släppt 


från betongen bakom befintlig duk. 


• Ny HK-ramp vid låg delen av poolen (Tillgänglighet) 


• Nytt poolskydd 


• Ny marktäckning runt poolen ca 3 meter från bassängkant 


• Ombyggnad och takhöjning av befintligt drift/teknik rum 


• Rivning av befintlig utjämningstank i maskinrum 


• Erforderliga grävning och byggnadsarbeten 


• Oförutsett 


• Projektering, upphandling 


 


Beräknad kostnad ca 9–10 mkr 


Barnkonventionen  


Att bevara poolen har en positiv inverkan ur ett barnrättsperspektiv.  
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Jämställdhetsperspektivet 


Detta ärende påverkar alla i lika stor utsträckning utifrån jämställdhetsperspektive 


Ekonomisk påverkan 


Förvaltningen har beräknat att kostnaden för en totalrenovering skulle uppgå till ca 9–10 


miljoner kronor.  


Beräknad kostnad bygger på identifierade renoveringsbehov. Investeringsbudgeten för 


bassängen är 7 mnkr därför kommer en prioritering av behovet att behövas göras i samband 


med renoveringen. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2024-04-17 


Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i Grimsås 


Föredragning och debatt 


Fastighetschef Tomas Appelkvist föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Patricia Vanhanen 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 58 Avskrivning av utgångna styrdokument 2024 KS/2024:227 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Upphäver följande styrdokument; 


- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete 


- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete 


- Jämställdhetspolicy  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen har inventerat kommunens samtliga styrdokument. I detta arbetet har det identifierats 


flertalet styrdokument som löpt ut och nu kan avskrivas. 


Följande styrdokument har löpt ut; 


- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete, ingår i det systematiska kvalitetsarbetet. 


- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete – dokumentet upphör då kommunen 


enligt lagstiftning ska arbeta med brottsförebyggande åtgärder. 


- Jämställdhetspolicy – Tranemo kommun kommer att ansluta sig till Västra Götalands länsövergripande 


strategi för jämställdhet. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-25 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 59 Uppdrag - Ger förvaltningen i uppdrag att revidera 


kommunstyrelsens beredande utskotts reglemente i samband med 


arbetsmarknadsnämndens upphörande KS/2024:154 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 och upphäver därmed 


nuvarande gällande version. 


Allmänna utskottets beslut 


• En punkt läggs till i förslaget under allmänna utskottets ansvarsområde om 


”Övergripande ansvar om kommunens HR- och lönefrågor”. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 


Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 


reglementet för kommunstyrelsens beredande utskott, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor 


överflyttas från samverkansnämnden till kommunstyrelsen och omsorgsutskottet.  


Förvaltningen har i samband med revideringen gjort mindre redaktionella ändringar. 


Förvaltningen föreslår följande ändringar; 


- 3.2 En uppdaterad version av arvodesreglementet 


- 3.3 Benämning ändrad från särskola till anpassad skola 


- 3.3 Arbetsmarknadsfrågor tillagt under omsorgsutskottets ansvarsområden 


Det som har tillkommit i förslaget är markerat med gult och det som föreslås tas bort är 


överstruket. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-18 


KF §34, 2024-03-24 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att lägga till en punkt under allmänna 


utskottets ansvarsområde om ”Övergripande ansvar om kommunens HR- och lönefrågor”. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Författningssamlingen 


Omsorgssektionen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 60 Revidering kommunstyrelsens reglemente 2024 KS/2024:217 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar kommunstyrelsens reglemente 2024 och upphäver därmed nuvarande 


gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 


Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 


kommunstyrelsens reglemente, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor nu överflyttas från 


samverkansnämnderna till kommunstyrelsen. 


Förvaltningen har även gjort mindre justeringar gällande samverkansnämnd Personal, då 


även denna nämnd upphört. 


Förvaltningen föreslår följande ändringar; 


- §5 stryker meningen dock med undantaget för de uppgifter som åvilar 


Samverkansnämnden personal. 


- §5 Tillägg av meningen; Kommunstyrelsen ansvar för arbetsmarknadsfrågor med berörd 


driftverksamhet. 


- §5 stryker meningen samverkansnämnden personal, samverkansnämnden arbetsmarknad 


Det som har tillkommit i förslaget är markerat med gult och det som föreslås tas bort är 


överstruket. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-18 


KF §34, 2024-03-24 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Författningssamlingen 


Omsorgssektionen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Kommunstyrelsens Reglemente 2024 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 61 Upphandling av skolskjuts och färdtjänst KS/2024:210 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Ger förvaltningen i uppdrag att göra separata upphandlingar av skolskjuts och 


samhällsbetalda resor. 


• En leverantör har möjlighet att vinna alla delar av upphandlingen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Nuvarande skolskutsavtal, som också inbegriper samhällsbetalda resor, löper ut 2026-07-31. 


En ny upphandling behöver genomföras, som förvaltningen avser att göra separat för 


skolskjuts och de samhällsbetalda resorna. 


Sammanfattning av ärendet 


Tranemo kommun ska inom kort upphandla skolskjuts och samhällsbetalda resor eftersom 


nuvarande avtal löper ut 2026-07-31. Beslut ska fattas om upphandlingen ska omfatta 


skolskjuts och samhällsbetalda resor som en, två eller flera delar. I det fall beslut tas om att 


upphandlingen ska bestå av flera delar, ska kommunen även ta ställningen till om en 


leverantör kan vinna samtliga delarna eller om krav ska ställas på att anta olika leverantörer. 


Ärendet 


Tranemo kommun har idag avtal för skolskjuts och samhällsbetalda resor som löper ut 2026-


07-31. Avtalet omfattar turbunden skolskjuts med större fordon och samhällsbetalda resor 


med mindre fordon. Samhällsbetalda resor med mindre fordon omfattar färdtjänst, 


specialskjuts, skolskjuts och ett fåtal riksfärdtjänster.  


Beslut ska tas i kommunledningen och kommunstyrelsen om hur skolskjuts och 


samhällsbetalda resor ska upphandlas. Ska upphandlingen omfatta en del där skolskjuts och 


samhällsbetalda resor tillhandahålls av en leverantör? Eller ska upphandlingen omfatta två 


eller flera delar? Nedan följer de olika alternativen med dess fördelar respektive nackdelar. 


Gemensamt – upphandlingen består av en del 


De två delarna upphandlas gemensamt vilket här innebär att en leverantör ska kunna 


tillhandahålla både skolskjuts samt mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. Avtalet 


som är gällande för Tranemo kommun idag är upphandlat på detta vis. 


Fördelen är att kommunen endast behöver ha kontakt med en leverantör vilket underlättar 


vid kommunikation och administration. Ytterligare en fördel är att det inte blir så sårbart 


eftersom det finns fler chaufförer och fler fordon som går att utnyttja till både skolskjuts och 


samhällsbetalda resor. Det finns fördelar med att kunna utnyttja mindre fordon även inom 
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skolskjuts för de elever med speciella behov och motsvarande större fordon för 


samhällsbetalda resor vid tex samordnade resor till daglig verksamhet.  


Nackdelen är att mindre aktörer på marknaden inte har möjlighet att lämna anbud i 


upphandlingen. Om en leverantör antas måste leverantören ha kapacitet att tillhandahålla 


fordon och personal som täcker kommunens behov av både skolskjuts samt mindre fordon 


för de samhällsbetalda resorna. 


Enligt lagen om offentlig upphandling uppmuntras upphandlande myndigheter att dela 


kontrakt i separata delar. I det fall en upphandlande myndighet väljer att inte dela kontrakt 


ska detta motiveras och skälen ska anges i upphandlingsdokumenten. Anledningen till att 


kontrakt bör delas upp är att ge mindre aktörer möjlighet att lämna anbud mot offentlig 


verksamhet.  


En annan nackdel är att om upphandlingen blir överprövad kommer avtal inte kunna 


tecknas. 


Separat – upphandlingen består av två eller flera delar 


Upphandlingen skulle kunna delas upp i två delar där en leverantör tillhandahåller 


skolskjuts och en leverantör tillhandahåller mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. 


Om kommunen önskar kan även de två delarna delas upp för att ytterligare öka 


konkurrensen på marknaden. Exempelvis skulle skolskjutsen kunna delas upp i en del med 


små fordon så som taxi och en del med större fordon så som bussar. Önskas ytterligare delar 


kan en geografisk uppdelning vara ett alternativ. 


Fördelen är att mindre aktörer har möjlighet att lämna anbud genom att välja en del av 


upphandlingen. Omfattningen blir på så vis inte lika stor och möjligen mer hanterbar för en 


mindre aktör. Ökar konkurrensen är fler med och tävlar om affären, vilket generellt brukar 


leda till lägre priser. 


I det fall upphandlingen blir överprövad finns även chans att avtal ändå kan tecknas i någon 


av delarna. Det beror självklart på skälen till överprövningen, men rör överprövningen 


enbart en viss del av upphandlingen kan avtal tecknas i de delar överprövningen inte berör.  


Under avtalstiden är det normalt att leverantören har rätt att indexjustera lämnade priser. 


Inom branschen finns rekommendation om prisjustering för skolskjuts med buss respektive 


för serviceresor. Rekommenderade indexregleringar består av indexkorgar för respektive 


område. Indexkorgarna är snarlika, men skillnader finns. Oavsett om kommunen väljer att 


dela upp upphandlingen i delar eller inte, bör priserna justeras på olika vis. 


Nackdelen är att kommunen behöver ha kontakt med två eller flera leverantörer och 


administrationen som följer av detta. 


Säkerställa att det blir två eller flera leverantörer 


Delas upphandlingen upp i två eller flera delar har kommunen ytterligare ett val att göra. 


Upphandlande myndighet kan i upphandlingen välja att begränsa leverantörernas möjlighet 


att vinna flera delar genom att ange det i upphandlingsdokumenten. På så vis säkerställs att 


olika leverantörer kommer att antas i upphandlingen. En för respektive del. Anges inget om 


detta i upphandlingsdokumenten skulle det kunna resultera i att en och samma leverantör 


har lämnat det bästa anbudet i respektive del. Det blir då en leverantör trots att 


upphandlingen var uppdelad i separata delar 
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Hur väljer andra kommuner att upphandla? 


Marks kommun 


Marks kommun har upphandlat Skolskjuts och övrig persontransport där en del omfattar 


turbundna planerade elevtransporter (delområde 1) och en del omfattar övriga 


persontransporter (delområde 2) som täcker behovet av busstransporter så som utflykter och 


övriga dagsturer inom den kommunala verksamheten, utflykter för barn och ungdomar som 


inte ingår i avtal för skolskjuts samt personals behov av transporter för t.ex. konferenser. 


Delområde 1 var i sin tur uppdelat i 5 delar. 4 geografiska områden plus 1 område för 


anpassad grundskola/gymnasieskola med hela kommunen som upptagningsområde.  


Marks kommun har även en leverantör för samhällsbetalda resor såsom färdtjänst. Det 


avtalet innefattar även arbetsresor, omsorgsresor, dagvårdsresor och personalresor. 


Gislaveds kommun 


Gislaveds kommun har upphandlat en leverantör för skolskjuts inklusive särskoleskjutsar 


samt övriga persontransporttjänster så som resor för olika kommunala enheter, 


konferensresor, skolresor.  


Gislaveds kommun ansvarar inte för färdtjänst och har därför inget avtal för detta. 


Ulricehamns kommun 


Ulricehamns kommun upphandlar en leverantör för skolskjuts. Uppdraget omfattar 


elevtransport från elevens hem eller en plats i närheten (hållplats), till och från skolan samt 


till och från hållplats/bytespunkt för kollektivtrafik. Elevtransport består av resor för elever i 


grundskolan, anpassad skola och gymnasieskolan. 


Ulricehamns kommun har även upphandlat en leverantör för färdtjänst, riksfärdtjänst och 


arbetsresor. 


Svenljunga kommun 


Svenljunga kommun har upphandlat en leverantör för skolskjutstransporter med buss och 


taxi för elever inom grundskolan, förskoleklass, grundsärskolan och gymnasiesärskola och 


en leverantör för samhällsbetalda resor. 


I omvärldsanalysen framkom det att Marks kommun väljer att ingå i ett samarbete med 


Borås stad inför nästa upphandling av samhällsbetalda resor bland annat med anledning av 


att deras kundnöjdhet inte varit tillfredsställande med entreprenören Västtrafik. Anledning 


till missnöjet har varit långa väntetider då västtrafiks entreprenörer ofta inte är så stationära 


och att de därför försöker få med sig så många resenärer som möjligt i bilarna så kallade 


uppsamlingsresor eftersom avstånden blir långa i en kommun som ligger långt ut i regionen.  


Västtrafik sätter egenavgiften och taxan räknas i minuter och inte i km. som den görs i 


dagsläget. 


I Ulricehamns kommun är det heller inte aktuellt att använda sig av Västtrafik med bland 


annat anledningen att de också är en kommun i utkanten av regionen. Ulricehamns kommun 


har inför nästa upphandlingsperiod valt att köpa in sig i ett samarbete med Borås stad med 


anledning av att det vid senaste upphandlingen blev en lång och utdragen process med ett 


antal överklaganden. 
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Barnkonventionen  


Upphandlingen omfattar skolskjuts och färdtjänst vilket i sig har en direkt påverkan på barn 


där barnens bästa kommer att beaktas i kravställan mot leverantör. Barn påverkas positivt av 


att vi i dennas fas tar ställning till att även mindre fordon finns att tillgå för skolskjuts för att 


kunna uppfylla allas behov. 


Ekonomisk påverkan 


Genom detta beslut beräknas fler leverantörer ges möjlighet att lämna anbud på kommande 


upphandling, vilket generellt sett brukar leda till lägre priser. 


Jämställdhetsperspektiv 


Konsekvenserna av att genomföra en ny upphandling av skolskjuts och samhällsbetalda 


resor kan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. Analysen 


har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, antagen 


KF 2012-05-28:  


 


1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor  


2. Barn och ungas uppväxt  


3. Kommunen som tjänsteleverantör  


4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer  


5. Jämställd arbetsgivare  


6. Demokrati och förvaltning  


 


Upphandlingen i sig bedöms ha en direkt påverkan på samtliga mål i CEMR-deklarationen, i 


synnerhet mål 1, 2, 3, 4 och 6, där kommuninvånarnas bästa kommer att beaktas i kravställan 


mot leverantör. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-15 


Föredragning och debatt 


Sektionschef Kristina Ström föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 62 Årsrapport fjärrvärme 2023 KS/2024:181 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner upprättade årsrapporter gällande fjärrvärme 2023 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Enligt fjärrvärmelagen (2008:263) ska fjärrvärmeföretag inom sju månader från 


räkenskapsårets utgång redovisa årsrapporter till Energimarknadsinspektionen. Syftet med 


rapporteringen är att motverka en oskälig prissättning samt öka förtroendet hos kunderna. 


Förvaltningen har upprättat rapporter vilka ska godkännas av kommunfullmäktige innan de 


senast 31:e juli skickas till Energimarknadsinspektionen. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan enligt barnkonventionen. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-05-02 


Årsrapport 2023 


Rapport om drift- och affärsförhållanden 2023 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 63 Återbetalning från Tolkförmedling Väst KS/2024:183 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Direktionen för Tolkförmedling Väst har beslutat att återbetalning av eget kapital till 


medlemmarna kan ske om det egna kapitalet överstiger 27 mnkr. I årsredovisningen för år 


2023 uppgår eget kapital till 30,7 mnkr. Då den lägsta nivån på eget kapital är beslutad till 22 


mnkr är en utbetalning om 8,7 mnkr möjlig under år 2024.  


Direktionen har beslutat att återbetala 8,7 mnkr av det egna kapitalet till medlemmarna 


under hösten 2024. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ekonomisk påverkan på så sätt att kommunen erhåller sin andel av 


återbetalningen av eget kapital. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-04-10 


Tjänsteutlåtande – Tolkförmedling Väst 


Protokollsutdrag – Tolkförmedling Väst 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 64 Inkomna remisser KS/2024:228 


Allmänna utskottets beslut 


• Remissen ska inte besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remiss har inkommit; 


- Remiss från Skolinspektionen: Dnr SI 2024:2742  Ansökan om avvikelser, särskild variant 


från Designgymnasiet i Sverige AB för Designgymnasiet Borås 


Status 


Pågående 
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